
Pot je prava, toda strma
Pred drugo sejo mestne konference SZDL
Ljubljana so spregovorili o probtematiki
uresničevanja delegatskega ststema

Pred drugo sejo mestne
konference SZDL Ljubljana se
je na 7. redni seji sestalo pred-
sedstvo občinske konference
naše najbolj množične organt-
zacije. Na seji, ki se jeje udete-
žil tudi predsednik MK SZDL
Ljubljana Vlado Beznik, so ob-
širno razpravljali o delovanju
delegatskega in skupŽČinske-
ga sistema v Ljubljani in zlasti
za Bežigradom. Že predsednik
občinske skupščine Janez Ri-
gler je v uvodu izredno obširno
nanizal problematiko delegat-
skega sistema. Od 60 odborni-
kov smo prešli na izredno ra-
zvejan sistem, v katerega je
vključen vsak peti občan, zato
razumljivo čez noč ni bilo mo-
goče zagotoviti popolne učin-
kovitosti O nekaterih slabo-
stih samo v telegrafskem slo-
gu: občinsko skupščrno pre-
več zasipamo z gradivom,
marsikaj bi lahko obravnavale
SIS; slaba je povratna informa-
cija; neučinkovrtost konferenc
delegacij; preobsežna, pre-
strokovna gradiva na vseh rav-
neh; kontinuiteta dela in flek-
sibilnost mandata; čas sej
skupfičin; delo delegatov za
mestno in republiško skup-
ščino.

Razprava je ta vprašanja še
razširila. Vlado Beznik je dejal,
da na seji mestne konference
SZDL ne želijo o problematiki
delegatskega sistema povedati
prav vsega, ampak želijo ugo*
toviti, kako je treba delati, da

bi delovanje delegatskega si-
stema še izboljšali. Delegati
bodo iskali tudi odgovor na
vprašanje, kako organiziraii
Ljubljano kot posebno skup-
nost, da bo dajala tudi intona-
cijo Življenju v Sloveniji in Ju-
goslaviji.

Lojze Novak je poudaril po-
men selekcije programov dela
skupŠčinskih zborov, se zavzel
za opredelitev nalog, ki jih je
treba v Ljubljani reševati skup-
no oziroma enotno in dejal, da
družbenopolitične organizaci-
je zapostavljajo problematiko
samoupravnih interesnih
skupnosti. Po njegovem bo
treba tudi izostriti občutek za

dosledno upoštevanje predlo-
gov iz delegatske baze in od-
praviti razkorak med politični-
mi stališči (ki niso recepti za
delo) in njihovo realizacijo.

Marko Kocijan je dejal, da se
včasih obnašamo. kot da sami
ne verjamemo. da lahko z de-
legatskim sislemom rešimo
številne probleme. V razpravi
so sodelovali še Bojan Štih,
Bojan Zavašnik in Joško Pir-
nar.

Potem ko so izvolili delega-
cijo Bežigrada za sejo mestne
konference. so po krajši raz-
pravi potrdili osnuiek poslov-
nika družbenopolitičnega zbo-
ra občinske skupščine, ki do
najpomembnejših potankosti
ureja načm deia družbenopoh-
tičnega zbora-
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